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Terugblik 
Na de jaarvergadering van vorig jaar zijn we als bestuur eerst aan de slag gegaan om een 
event te organiseren met Michael Wilde van Bionext. Met hem zijn we op pad gegaan 
langs omschakelende akkerbouwers in de Wieringermeer, graanmolen “De Gouden 
Engel” en kaasboerderij Willig in Katwoude. De thema’s waren respectievelijk 
omschakelen, kleine biologische ondernemers en de stikstofproblematiek in Waterland. 
De dag werd afgesloten met een discussie met Michael over de kansen van biologisch.  
In het contact met het provinciebestuur zien we een hernieuwde belangstelling voor de 
biologische sector. Dit leidde er onder andere toe dat Bio-NH samen met de ANV “de 
Noordkop” een bijeenkomst heeft georganiseerd voor gedeputeerde Ilse Zaal om haar 
kennis te laten maken met wat er op het vlak van biologisch en agrarisch natuurbeheer 
gebeurt. Hoewel er wel ideeën zijn en financiële ondersteuning mogelijk is, heeft dit nog 
niet geleid tot meer activiteiten ter ondersteuning van het omschakelen.  Dit is iets om 
in het komende jaar op te pakken.   
 
 

 

 
 
 “Biodiversiteit op je Bord” is een initiatief van “Dutch Cuisine”, een overkoepelende 
organisatie in de horeca. Zoals de naam al zegt willen zij met dit project bewust kiezen 
voor producten die geproduceerd zijn met oog voor de biodiversiteit. Hoewel geen 
vanzelfsprekendheid, zijn biologische producten daarbij natuurlijk wel prominent in 
beeld. Reden voor Bio-NH om aan dit project deel te nemen. Op dit moment wordt een 
inventarisatie gemaakt welke producten daarvoor in aanmerking komen. 

“Activiteiten ter ondersteuning van omschakelen in het komend jaar 
oppakken” 
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Project “Koop Bio Lokaal” 
 
In maart 2022 heeft Bio-NH de challenge van Voedsel Verbindt gewonnen. Daarover is in 
juli een Bio-Café georganiseerd bij Boerderij Achtervennen in Ilpendam (zie ook de juli-
nieuwsbrief). Naar aanleiding van deze bijeenkomst is onder andere een whatsappgroep 
opgericht voor de leden om onderling makkelijker te kunnen samenwerken.  

Een deel van het prijzengeld van de challenge is tot nu toe ingezet om onze leden 
zichtbaarder te maken op de website en promotiemateriaal aan te schaffen. Het doel is 
om de regionale afzet van biologische producten te versterken, waarbij het gehele 
aanbod aan biologische producten in Noord-Holland beter in kaart wordt gebracht. 

Om ervoor te zorgen dat de consument ook weet waar de biologische producten 
rechtstreeks bij de ondernemer of in de lokale winkels te verkrijgen zijn, was 
oorspronkelijk het plan om dit jaar een publiciteitsevenement te organiseren. Daar is de 
werkgroep op teruggekomen. Na een positieve ervaring op het “Snertevent” van 
Vaalburg in Zuidschermer 
afgelopen januari, hebben we 
geconstateerd dat het 
organisatorisch beter is om bij 
bestaande evenementen aan 
te sluiten. We zullen dus ook 
dit jaar met ons Bio-NH-
promotiemateriaal op 
verschillende evenementen 
verschijnen. Met dank aan 
Rosemarie Slobbe die voor de 
voortgang van de challenge 
zorgt.  

 

 

“Een deel van het prijzengeld is tot nu toe ingezet om onze leden zichtbaarder 
te maken op de website en promotiemateriaal aan te schaffen.” 
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De Stikstoftafel 
Bio NH is deelnemer aan de Stikstoftafel landbouw van Provincie Noord-Holland. De 
vertegenwoordiging vindt plaats door Raymond Zijp. Op deze plek worden 
ontwikkelingen en spelregels besproken en van commentaar voorzien die staan te 
gebeuren in het landelijk gebied. Bijvoorbeeld stikstofmaatregelen. De tafel heeft 
verder drie vertegenwoordigers van LTO, twee van Boeren in actie NH en twee van 
HAJK. Ambtelijk zijn er zes medewerkers van PNH. De gedeputeerde van landbouw en 
de gedeputeerde van natuur zijn namens Gedeputeerde Staten aanwezig. 
In 2022 is er drie keer een bijeenkomst geweest. Hiervan is verslag gedaan in het 
bestuur. Thans is de tafel qua taken uitgebreid en kunnen alle onderwerpen die het 
Provinciale Programma Landelijk Gebied (PPLG) aangaan ter sprake komen. De 
naamgeving is nu PPLG-tafel landbouw. Voor informatie over en input voor de PPLG-
tafel kunt u met Raymond Zijp contact opnemen.  
 
 

 

 
Verder is de hele stikstofdiscussie ook aan Bio-NH niet voorbijgegaan. In november 
hebben we een avond georganiseerd met Jack Rijlaarsdam van de LTO, die hiermee in 
de provincie actief bij betrokken is. Hoewel informatief bleef aan het einde van de avond 
de vraag onbeantwoord hoe we daar nu verder mee omgaan. Gezien de landelijke 
politieke discussie zal die vraag nog wel vaker terugkomen.  
Van heel andere orde was de avond in februari met Niels Heijning (Bionext) en Geertjan 
van der Burgt over stikstofefficiëntie op biologische bedrijven. Dit was een boeiende 
avond over hoe we zelf op biologische bedrijven het verlies kunnen minimaliseren 
zonder op productie in te leveren. Naast de gebiedsprocessen is dit een weg waar ook 
biologisch nog stappen te zetten zijn (zie ook de Biokennisweek van januari). 

“Aan de stikstoftafel kunnen alle onderwerpen die het Provinciale 
Programma Landelijk Gebied aangaan ter sprake komen” 
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Vooruitzicht 
 
Op de nieuwjaarsborrel hebben we met elkaar in Koezicht Beemster besproken hoe we 
de toekomst zien (zie foto’s). We willen als Bio-NH zichtbaarder worden, zodat de 
consument ons beter weet te vinden. Daarom zijn we druk bezig om opnieuw een 

subsidieaanvraag in te dienen bij de Provincie. We zullen ook dit jaar alle wegen blijven 
verkennen om inkomsten te vergaren en het belang van Bio in de regio te blijven 
herhalen. Hulp en ideeën zijn altijd welkom. 
 
 

 

“We willen als Bio-NH zichtbaarder worden, zodat de consument 
onze leden en producten beter weet te vinden.” 
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Bio-NH in het landelijke speelveld 
 
Biologische landbouw wordt inmiddels weer gezien als één van de oplossingen voor de 
problemen waar de landbouw in Nederland mee te maken heeft. Europa wil naar 25% 
bio, Nederland heeft met het actieplan het streven gelegd op 15% in 2030. Het gevolg is 
dat Biohuis en ook Bioplant, Natuurweide samen met de andere sectoren ook bij het 
landbouwakkoord zit.  
Bij de provinciebesturen is neergelegd dat zij dat verder moeten invullen. Mede 
daardoor is er ook bij de provincies weer meer aandacht is voor de biologische sector. Je 
ziet dat in alle provincies. Landelijk is er nu ook overleg tussen de verschillende 
provinciale bio-verenigingen zoals Bio-NH om informatie en ideeën uit te wisselen. En 
om er weer voor te zorgen dat biologisch bij de formatie van de provinciale besturen 
zichtbaar is. Bio-NH is daarbij ook vertegenwoordigd.   
 
 

 

 
Bio-NH is ook als aspirant lid aangesloten bij Bioplant. Jan Knook zit namens Bio-NH in 
het bestuur van Bioplant. Begonnen met de conservenprijzen en het robuuste 
aardappelconvenant, liggen er nu meer onderwerpen op tafel. Daarom ligt er ook nu 
een voorstel om als Bio-NH met de plantaardige sector (akkerbouw, 
vollegrondstuinbouw en bollenteelt) aan te sluiten bij Bioplant. 
 
 

Het bestuur van Bio-NH 
 
 
 

 

“Landelijk wordt er tussen provinciale bio-verenigingen 
samengewerkt om er weer voor te zorgen dat biologisch bij de 

formatie van de provinciale besturen zichtbaar is.” 
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Nog even voorstellen… 
 

Ik ben Vincent van Dalen en 
ondersteun momenteel als vrijwilliger 
het bestuur. Vanuit mijn woonplaats 
Amsterdam ben ik daarnaast actief op 
zoek naar agrarische partners om een 
Herenboerderij in de regio Amsterdam 
te vestigen. Vanuit mijn studie 
Politicologie en Future Planet Studies 
aan de UvA ben ik al een tijdje 
gegrepen door alles wat met duurzaamheid en democratie te maken heeft. Op beide 
vlakken staat ons wat mij betreft een hoop te doen. Maar ik heb vertrouwen in de 
veerkracht van bottum-up: in betrokken bewoners en ondernemers die zich van onderaf 
inzetten voor een samenleving in harmonie met mens, dier en natuur. Als geboren en 
getogen Alkmaarder is Bio-NH een ideale plek om me in te zetten voor de regio waar ik 
op een fijne manier ben opgegroeid. Jullie zullen me dus vaker zien op de evenementen 
die komend jaar op de planning staan. Graag tot ziens! 
 

 

 

 

“Als geboren en getogen Alkmaarder is Bio-NH een ideale plek om me in te 
zetten voor de regio waar ik op een fijne manier ben opgegroeid.” 


